
Zápis č. 18/2023 

Ze schůze RADY MĚSTA PROSEČ, 

konané 18. října 2023 v 8:00 hodin v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Ing. Jan Macháček, Miloslav Hurych, Mgr. Romana Pešková, Josef Soukal, DiS. 

Omluven: Jan Poslušný 

 

18. schůze Rady města Proseč v roce 2023 proběhla v době od 8:00 hodin do 10:00 hodin.  

Program: 

1. Organizační záležitosti 

2. Autobusová doprava dětí z Martinic  

3. Cenová nabídka na „Mokrou údržbu sportoviště v Proseči“  

4. Cenová nabídka - systém CYGNUS  

5. Žádost na zpětný odkup pozemku „VYHLÍDKA“ 1  

6. Žádost na zpětný odkup pozemku „VYHLÍDKA“ 2  

7. Zveřejnění uvolněných pozemků v lokalitě „VYHLÍDKA“  

8. Cenová nabídka na studii „Kanalizace Proseč – VII. etapa“  

9. Smlouva o poskytnutí dotace – Den řemesel 2023  

10. Darovací smlouva sbírkové předměty  

11. Smlouva o budoucí smlouvě o realizaci přeložky distribučního zařízení  

12. Zveřejnění záměru prodeje částí pozemků  

13. Pořízení nové myčky pro ZŠ Proseč 

 

 

1. Organizační záležitosti 

Předložený program 18. schůze Rady města Proseč konané dne 18. října 2023 byl schválen bez 

úprav všemi hlasy. Jednání zahájil a řídil Jan Macháček, starosta města. Ověřovatelem zápisu byl 

Miloslav Hurych, místostarosta města. Zápis ze zasedání provedl Jan Macháček. 

 

 



2. Autobusová doprava dětí z Martinic (RM/333/2023) 

Radní Pešková informovala zbývající členy rady města, že se na ní obrátilo několik rodičů z místní 

části Martinice s dotazem na zajištění dopravy dětí do základní školy. Starosta doplnil informaci, že 

autobus přestal jezdit na Martinice v roce 2013 z důvodu ekonomické neefektivnosti na základě 

rozhodnutí objednatele regionální dopravy, kterým je Pardubický kraj. Návrat autobusu do této 

místní části již není možný z ekonomických důvodů, veškeré náklady by muselo hradit město Proseč 

a ročně by se jednalo o statisícové částky. Počet dětí, které by využívalo tuto dopravu by byl max. 5, 

a to navíc pouze v ranních hodinách. Odpolední společný návrat dětí zpět na Martinice, vzhledem k 

rozdílnému konci výuky a využívání zájmových kroužků, není reálný. Starosta doplnil, že některé 

školy řeší svoz vlastním automobilem nebo ve spolupráci s hasiči, kteří mají v užívání dopravní 

automobil pořízený městem. Radní Soukal doplnil, že na základě jeho zjištění (školský zákon, §178, 

odst. 5), by si měl každý do 4 km řešit dopravu dětí do školy sám, tato vzdálenost zahrnuje i trvalý 

pobyt výše řešených dětí. Starosta a ředitelka i přes výše uvedené, přislíbili, že se budou záležitostí 

dále zabývat a budou konzultovat možnosti i na Pardubickém kraji. 

 

Rada města 

bere na vědomí  

žádost příspěvkové organizace Základní škola a mateřská škola Proseč o zajištění autobusové 

dopravy dětí z Martinic do školy, dalším jednáním jsou pověřeni starosta a ředitelka školy.  

Pro: 4, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

3. Cenová nabídka na „Mokrou údržbu sportoviště v Proseči“ (RM/334/2023) 

Starosta předložil členům rady města cenovou nabídku na revitalizaci povrchu víceúčelového hřiště 

u základní školy. Radní Soukal doplnil, že povrch hřiště vykazuje nerovnosti a pouhé vyčištění 

povrchu a dosypání umělého trávníku křemičitým pískem není nejlepší řešení. Je nutné se zabývat 

opravou nerovností a v případě, že nebude možné provést nápravu, tak je nutné uvažovat o zásadní 

modernizaci povrchu hřiště v následujících letech. Radní souhlasí s návrhem a pověřili dalším 

jednáním starostu a radního Soukala.  

Rada města 

bere na vědomí  

cenovou nabídku od firmy FM – Credit s.r.o. (IČ 276 89 166) na „Mokrou údržbu sportoviště v 

Proseči“, dalším jednáním jsou pověřeni starosta a radní Soukal. (cenová nabídka je přílohou 

zápisu) 

Pro: 4, Zdržel se: 0, Proti: 0 



4. Cenová nabídka - systém CYGNUS (RM/335/2023) 

Starosta předložil členům rady města cenovou nabídku na upgrade software, který nyní využívá 

pečovatelská služba. Jedná se o náhradu dosud užívaného systému ORION, kterému končí 

technická podpora, za nový systém CYGNUS od stejné firmy IRESOFT. Díky stejnému dodavateli 

dojde k plnému převodu dat a pečovatelská služba získá nové možnosti správy agendy a klientů. 

Starosta doplnil, že nový systém je sice dražší, ale město nemá moc možností alternativního řešení. 

Radní souhlasí bez připomínek. 

 

Rada města 

schvaluje  

cenovou nabídku na pořízení nového systému CYGNUS - terénní péče pro pečovatelskou službu od 

firmy IRESOFT s.r.o. (IČ 26297850), objednávkou nebo podpisem smlouvy je pověřen starosta. 

(cenová nabídka je přílohou zápisu) 

Pro: 4, Zdržel se: 0, Proti: 0  

 

 

5. Žádost na zpětný odkup pozemku „VYHLÍDKA“ 1 (RM/336/2023) 

Starosta informoval členy rady města, že město obdrželo žádost o zpětný odkup pozemku v lokalitě 

Vyhlídka. Starosta sdělil radním, že respektuje rozhodnutí současného vlastníka pozemku a 

doporučuje ho předat k projednání a schválení zastupitelstvu města.  

 

Rada města  

bere na vědomí  

žádost  o zpětný odkup pozemku p. č. 1585/1 v k. ú. Záboří u Proseče – Vyhlídka a 

předává ji k projednání a schválení zastupitelstvu města. (žádost je přílohou zápisu) 

Pro: 4, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

 

 

6. Žádost na zpětný odkup pozemku „VYHLÍDKA“ 2 (RM/337/2023) 

Starosta informoval členy rady města, že obdobně jako v předchozím bodě město obdrželo ještě 

druhou žádost o zpětný odkup pozemku v lokalitě Vyhlídka. Stejně jako v předchozím případě 

starosta doporučuje předat žádost k projednání a schválení zastupitelstvu města.  

 



Rada města 

bere na vědomí  

žádost  o zpětný odkup pozemku p. č. 1600/47 v k. ú. Záboří u Proseče – Vyhlídka 

a předává ji k projednání a schválení zastupitelstvu města. (žádost je přílohou zápisu) 

Pro: 4, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 

7. Zveřejnění uvolněných pozemků v lokalitě „VYHLÍDKA“ (RM/338/2023) 

Starosta navrhuje členům rady města, v souvislosti s předchozími body, zveřejnit oba budoucí 

navrácené pozemky zpět do nabídky v rámci reklamy a propagace volných pozemků okamžitě, a to 

vzhledem ke skutečnosti, že se předpokládá bezproblémové schválení odkupu zastupitelstvem a 

budoucí odkup bude realizován. Reálný prodej těchto pozemků je možný až po úplném dokončení 

zpětného odkupu. Radní souhlasí bez připomínek. 

 

Rada města 

schvaluje  

zveřejnění nabídky uvolněných pozemků v lokalitě „Vyhlídka“ v rámci reklamy a propagace 

volných stavebních parcel města. 

Pro: 4, Zdržel se: 0, Proti: 0  

 

8. Cenová nabídka na studii „Kanalizace Proseč – VII. etapa“ (RM/339/2023) 

Starosta předložil členům rady města cenovou nabídku na zpracování studie akce „Kanalizace 

Proseč – VII. etapa“. Studie je v tomto případě nezbytná, protože se prověřuje stará lokalita a 

hledá se nejvhodnější technické řešení odkanalizování lokality, ještě před zadáním projektové 

dokumentace pro stavební povolení. Ze studie bude patrný počet vyřešených nemovitostí a EO a 

také bude mít město zpřesněné predikované náklady. Radní souhlasí bez připomínek. 

 

Rada města 

schvaluje  

cenovou nabídku na zpracování studie na projekt „Kanalizace Proseč – VII. etapa“ od firmy PC 

PROJEKT - Ing. František Pravec (IČ 44403445) za cenu 28 000,- Kč bez DPH, objednávkou je 

pověřen starosta. (cenová nabídka je přílohou zápisu) 

Pro: 4, Zdržel se: 0, Proti: 0  

 

 



9. Smlouva o poskytnutí dotace – Den řemesel 2023 (RM/340/2023) 

Starosta předložil členům rady města návrh smlouvy s Pardubickým krajem na poskytnutí dotace na 

akci „Den řemesel 2023“. Radní souhlasí bez připomínek. 

Rada města  

schvaluje  

smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Pardubického kraje na akci „Den řemesel 2023“. Podpisem 

smlouvy je pověřen starosta. (návrh smlouvy je přílohou zápisu) 

Pro: 4, Zdržel se: 0, Proti: 0  

 

10. Darovací smlouva sbírkové předměty (RM/341/2023) 

Starosta předložil členům rady města návrh darovací smlouvy na sbírkové předměty – 3 ks 

historických dýmek. Starosta k návrhu doplnil informace, že byly městu nabídnuty nalezené dýmky 

v Chrudimi, jedná se o 2 ks hliněných dýmek a 1 ks porcelánová dýmky. Stáří dýmek bude 

předmětem dalšího zpracování těchto sbírkových předmětů. 

Rada města 

schvaluje  

darovací smlouvu movité věci – sbírkových předmětů s panem 

, předmětem darovací smlouvy jsou tři historické 

dýmky, podpisem kupní smlouvy je pověřen starosta, zaevidováním předmětů do sbírkových knih 

je pověřena Mgr. Andrea Sodomková. (návrh smlouvy je přílohou zápisu) 

Pro: 4, Zdržel se: 0, Proti: 0  

 

11. Smlouva o budoucí smlouvě o realizaci přeložky distribučního zařízení 

(RM/342/2023) 

Starosta předložil členům rady města návrh smlouvy o realizaci přeložky se společností ČEZ 

v souvislosti s realizací akce „Modernizace mateřské školy Proseč“. Radní se shodli, že v zájmu 

posunu přípravy projektu je nutné akceptovat navrženou cenu a podmínky realizaci přeložky a 

radní pověřili starostu podpisem smlouvy. 

Rada města 

schvaluje  

smlouvu č. 8120093428 o budoucí smlouvě o realizaci přeložky distribučního zařízení určeného 

k dodávce elektrické energie s provozovatelem ČEZ Distribuce, a.s. (IČ 24729035). Podpisem 

smlouvy je pověřen starosta. (návrh smlouvy je přílohou zápisu) 

Pro: 4, Zdržel se: 0, Proti: 0  



12. Zveřejnění záměru prodeje částí pozemků (RM/343/2023) 

Starosta navrhl členům rady města, v souvislosti s dokončením přeložky vodovodního řadu 

v lokalitě „Větrná II“, zveřejnění záměru prodeje části pozemků na úřední desce, aby mohl být 

prodej stavebních pozemků řešen na nejbližším jednání zastupitelstva. Město eviduje již zájemce o 

tento pozemek na základě předchozího zveřejnění. Radní souhlasí bez připomínek. 

 

Rada města 

schvaluje  

zveřejnění záměru prodeje částí pozemků z p. č. 1868/7 cca 1359 m2 a z p. č. 1868/22 cca 337 m2 

v k. ú. Proseč u Skutče řešených jako stavební pozemky v lokalitě „Větrná II“ na úřední desce. 

(žádost je přílohou zápisu) 

Pro: 4, Zdržel se: 0, Proti: 0  

 

13. Pořízení nové myčky pro ZŠ Proseč (RM/344/2023) 

Starosta předložil členům rady města návrh řešení nahrazení nefunkční myčky v kuchyni základní 

školy formou zakoupení nové myčky z prostředků investičního fondu příspěvkové organizace. O 

zapojení prostředků z investičního fondu musí rozhodnout zřizovatel. 

 

Rada města 

schvaluje  

pořízení nové myčky - Myčka průběžná 100 s odpadovým čerpadlem, QQI 102 P za cenu 83 248,-

Kč vč. DPH z investičního fondu příspěvkové organizace Základní škola a mateřská škola Proseč. 

(žádost a cenová nabídka je přílohou zápisu) 

Pro: 4, Zdržel se: 0, Proti: 0  

 

 

V Proseči dne 18. 10. 2023 

 

starosta města: …………………………… 

Ověřovatel zápisu: 

místostarosta:  …………………………… 




